
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.18/2-8-2019 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης,   

 
Αριθ. Απόφασης 167         Περίληψη  

Έκφραση μη σύμφωνης γνώμης επί του σχεδίου, όπως 
προβλέπεται από το αρθρ. 2, παρ. 4 της ΚΥΑ 31606/930/2019 
«Κανονισμός τιμολόγησης Φορέων Διαχείρισης Στερεών 
Αποβλήτων (ΦΟΔΣΑ)» 
 

Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 2 Αυγούστου 2019 ημέρα Παρασκευή και ώρα 15:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθμ.πρωτ.19542/29-7-2019 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει 
και να πάρει αποφάσεις με την παρουσία τουλάχιστον του 1/3 του συνολικού αριθμού των μελών του, μετά 
την ματαίωση των κατά την 23-7-2019 και 29-7-2019 συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα 
από τις αριθμ.18614/2019 και 19163/2019 προσκλήσεις συνεδριάσεων, επειδή δεν υπήρξε απαρτία. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 15 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ 

1. Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2. Γιαννώτα Θεοδώρα 
3. Γουναρίδης Στυλιανός 
4. Ηλιάδης Θωμάς 
5. Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
6. Κολλάρος Γεώργιος 
7. Λομβαρδέας Μιχαήλ 
8. Μποζ Ραμαδάν 

9. Παπαδόπουλος Κυριάκος 
10. Πυρνάρη Ειρήνη 
11. Σδρέβανος Μαρίνος 
12. Ταρενίδης Παναγιώτης 
13. Φανουράκης Εμμανουήλ 
14. Χασάν Ογλού Φερτούν 
15. Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1. Αγκόρτσας Απόστολος 
2. Ανταμπούφης Νικόλαος 
3. Γκιρτζίκη Αλεξία 
4. Ιγιαννίδης Στέφανος 
5. Καμαρίδης Ιπποκράτης 
6. Καρά Αχμέτ 
7. Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
8. Δημούδη Χρυσούλα 
9. Κιρατζή Ερκάν 
10. Κυριακίδης Αλέξανδρος 
11. Λύρατζης Πασχάλης 
12. Μιχαλοπούλου Αλίκη 
13. Μούρκας Χρήστος 

14. Μπαντάκ Σιαμπάν 
15. Μπεκήρ Ογλού Σουά 
16. Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
17. Μυλωνάς Γεώργιος 
18. Παρτσαλίδου Δέσποινα 
19. Ρεκάρης Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης 
20. Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
21. Τσαρεκτσή Τζενάν 
22. Τσεγγελίδης Ιωάννης 
23. Τσέπελης Εμμανουήλ 
24. Τσιακίρογλου Σωτήριος 
25. Χαριτωνίδου Ειρήνη 
26. Χασάν Ογλού Ορχάν 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα) 
 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος.  
 
Ο Πρόεδρος Ιωάννης Δρεμσίζης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου στο 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης την αριθμ.πρωτ.18685/19-7-2019 εισήγηση της 
ΔΤΥΔΞ, η οποία έχει ως εξής:   

«Σας αποστέλλουμε το σχέδιο Κανονισμού Τιμολόγησης της Αναπτυξιακής Ανώνυμης Εταιρείας 
Διαχείρισης Απορριμμάτων Ανατολικής Μακεδονίας-Θράκης Α.Ε. (∆Ι.Α.Α.ΜΑ.Θ. A.Α.Ε.) και παρακαλώ 
να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο για παροχή γνώμης επί του σχεδίου, όπως προβλέπεται από το 
αρθρ.2, παρ.4 της ΚΥΑ 31606/930/2019 «Κανονισμός τιμολόγησης Φορέων Διαχείρισης Στερεών 
Αποβλήτων (ΦΟΔΣΑ)». 

Αμέσως μετά ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Εμμανουήλ Φανουράκη ο 
οποίος είπε μεταξύ άλλων: «κ. Πρόεδρε, δεν θα ήθελα να ρίξω κάποια ευθύνη σε εσάς, αλλά όταν 
ερχόμαστε εδώ στο ΔΣ και καλούμαστε να κληθούν οι δημότες της Ξάνθης να πληρώσουν 1.381.000€ 
επιπλέον για το 2020στα τέλη τους, να έρχεται μια εισήγηση, ουσιαστικά ένα χαρτί από την υπηρεσία, χωρίς 
καμιά εισήγηση. Διαβάζοντας κάποιος αναλυτικά και προσεκτικά δημιουργούνται πάρα πολλά ερωτήματα. 



Γιατί η ΔΙΑΑΜΑΘ βάζει έναν προϋπολογισμό 12.500.000€, όταν οι τελευταίοι ισολογισμοί της είναι από 
4,5-6εκ ο ανώτερος, με ποιες τιμές κόστους τιμολόγησε; Μετά από έρευνα που κάναμε ο δήμος Ξάνθης θα 
επιβαρύνεται και τις μεταφορές των σκουπιδιών, όπως τις μεταφορές της Σαμοθράκης, είναι μέσα σ’ αυτά 
τα τιμολόγια κι όπως καταλαβαίνετε, ένα ποσό του 1381000€ δεν είναι ένα ποσό που εύκολα μπορεί να 
πάρει απόφαση ένα ΔΣ, ειδικά ένα απερχόμενο ΔΣ και να μετακυλήσει την ευθύνη αυτή στους δημότες. 
Είναι αδιανόητα κι εγκληματικά ανεύθυνο να καλείται το ΔΣ σήμερα, να εκφράσει γνώμη γι’ αυτό. Ή 
απαιτούμε να αποσύρεται το θέμα ή να έρθει μια ολοκληρωμένη εισήγηση των υπηρεσιών». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης Χαράλαμπο Δημαρχόπουλο, ο 
οποίος είπε μεταξύ άλλων: «Καταρχήν, κάνουμε το εξής λάθος. Δεν είναι εισήγηση της υπηρεσίας του 
Δήμου αυτό, είναι το έγγραφο το οποίο έχει έρθει από τη ΔΙΑΑΜΑΘ κι έχει πάει σε όλους τους δήμους, σ’ 
όλη την ΑΜΘ, το οποίο κάθε χρόνο ζητάει η ΔΙΑΑΜΑΘ, την υπογραφή σύμβασης και να καταβληθούν τα 
τέλη, στην εταιρία την οποία είμαστε μέτοχοι. Να θυμίσω ότι μέχρι τώρα, υπήρχε μία διαφορετική 
αντιμετώπιση όσο αφορά τους δήμους της Ξάνθης, Μύκης, Αβδήρων και Τοπείρου, όσο αφορά την 
τιμολόγηση την επέβαλε η ΔΙΑΑΜΑΘ. Να θυμίσω επίσης ότι αυτή η διαφορετικότητα είχα να κάνει σε 
σχέση με τους άλλους δήμους στο ότι ο δήμος Ξάνθης εξυπηρετούνταν για την ταφή των απορριμμάτων από 
τον ΣΔΑΝΞ. Και βεβαίως εκεί κατέβαλε σύμφωνα με τον οργανισμό του ΝΠ το ποσό που του αναλογούσε 
και οι άλλοι δήμοι βεβαίως για την ταφή. Το τέλος που αναφέρατε κι αφορά την αποκομιδή, το πληρώνουν 
όλοι οι δήμοι, δεν έχει να κάνει μ’ αυτό, έχει να κάνει με την ταφή. Εκτιμώ λοιπόν ότι αυτή διαφοροποίηση 
την οποία και πέρυσι αν θυμάστε καλά, είχαμε αντιδράσει σαν ΔΣ κι ήρθε η αλλαγή της τιμολογιακής 
πολιτικής γι’ αυτόν ακριβώς τον λόγο. Έπρεπε να μπει στο ΔΣ και καλώς οι υπηρεσίες το φέρανε, 
προκειμένου το ΔΣ να εκφράσει την κάθετα αρνητική θέση του σ’ αυτό, όχι μόνο γιατί όπως καλά λέτε, δεν 
μπορούμε να επιβαρυνθούν οι πολίτες μ’ αυτό το υπέρογκο ποσό, τη στιγμή που διανύουμε μια περίοδο 
κρίσης, αλλά και γιατί δεν είναι δυνατόν ο δήμος να επιβαρυνθεί με ένα τέτοιο ποσό το οποίο θα 
μετακυλήσει βεβαίως και στους δημότες, τη στιγμή που η ΔΙΑΑΜΑΘ δεν παρέχει τις υπηρεσίες για τις 
οποίες καλείται σήμερα με τη σύμβαση η οποία είναι να υπογραφεί. Θα έλεγα ότι αυτό που ζητείται είναι 
έκφραση γνώμης και οπωσδήποτε μία αναβολή δεν έλυνε το πρόβλημα, θα έλεγα ότι μία ομόφωνη απόφαση 
του ΔΣ, η οποία θα λέει ότι δεν δίνουμε σύμφωνη γνώμη, γι’ αυτούς και γι’ αυτούς τους λόγους, είναι το 
καλύτερο δυνατό». 

Αμέσως μετά ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Κολλάρο, ο οποίος 
είπε μεταξύ άλλων: «Τον Ιούνιο όταν είχε έρθει το θέμα, είχαμε βάλει το θέμα, ότι δεν μπορεί ένα τόσο 
σοβαρό ζήτημα να απευθύνεται σε έναν φορέα, ο οποίος τελικά δεν την κάνει. Κι αν δείτε σήμερα στην 
Ελλάδα, γίνονται κινητοποιήσεις, είναι σοβαρό ζήτημα, θα απασχολήσει τις επόμενες δεκαετίες θα έλεγα, 
αλλά σίγουρα την επόμενη δημοτική αρχή κι απ’ αυτήν την άποψη έχει δίκιο ο κ Φανουράκης που λέει μη 
δεσμεύετε τους επόμενους. Αφού κι ο δήμαρχος το βάζει με κάποιο παρόμοιο τρόπο, που λέει ότι εμείς δεν 
δεχόμαστε να πληρώνουμε ότι θέλετε εσείς, νομίζω ότι δεν θα ήταν παράλογο η σημερινή συνεδρίαση να 
λήξει με τέτοιον τρόπο που δεν θα δείχνει ότι τουλάχιστον μεταξύ μας διαφωνούμε, γιατί απέναντι στους 
ξανθιώτες, έχουμε υποχρέωση να μην τους βάλουμε κι άλλο φέσι».  

Γίνεται μνεία ότι πλήρης περιγραφή των συζητηθέντων έχει καταγραφεί σε ηλεκτρονική μορφή που 
τηρείται στα αρχεία του γραφείου του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το σώμα να αποφασίσει σχετικά. 
                                                           ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση, καθώς 
και το με αρ. πρωτ. 9737/28-06-2019 έγγραφο της ΔΙ.Α.Α.ΜΑ.Θ. Α.Α.Ε. 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 
Εκφράζει τη μη σύμφωνη γνώμη του επί του σχεδίου, όπως προβλέπεται από το αρθρ.2, παρ. 4 της ΚΥΑ 
31606/930/2019 «Κανονισμός τιμολόγησης Φορέων Διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων (ΦΟΔΣΑ)», για τους 
λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης. 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                      (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)            Ακριβές απόσπασμα 

Ξάνθη 5-8-2019 
Με εντολή Δημάρχου 

Η Ειδική Γραμματέας του Δημ. Σ/λίου 
Ανδρέου Μαρία – Άννα  
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